
Referat Bestyrelsesmødet mandag D. 12/6 2023, kl. 17- 20. 30 

Tanja står for lidt let aftensmad.  

Deltagende: Christine, Marie-Louise, Cecilie, Charlotte, Laura og Tanja 

Afbud fra: Ingen 

Referent: Tanja 

Emne Referat 
Konstituering af 
bestyrelsen. 

• Vi skal have valgt formand. 
Christine fortsætter som formand. Dette er enigt vedtaget.  

Høringssvar Vi taler om høringen og Louise skriver det om 
minimumsnormeringer færdigt og sender det til 
børnecenteret.  
Tanja skriver budget 2024 færdigt og sender det.  

Evaluering af vores 
spørgeskema. 

Tanja læser det op, der er skrevet ift inddragelse af 
bestyrelsen og dette er godkendt.  

Forældrehen-
vendelse.  
Ønske om skåret 
frugt. 
 

Forældreønske om, at vi genindfører skåret frugt, hvor 
forældrene selv tager frugt med til stuens kurv og 
personalet skærer det ud og deler det ud til frugt.  
Dialog om dette: 

• Det er en god i de ift at børn får mulighed for at 
smage noget forskelligt. 

• Vi oplever at alle børn har gode varieret madpakker 
med og at frugten fint holde sig frisk til om 
eftermiddagen. Dette pga frugtens opbevaring i 
madpakken, enten i en lukket pose eller i en lille 
bøtte.  

• Sidst var det ikke alle børn der havde det med og det 
var svært at huske for nogle forældre. 

• Det er tid der går fra børnene, når et personale skal 
skære frugt og vi skal spare i forvejen.   

Beslutning: 
På baggrund af ovenfor stående beslutter vi IKKE ar 
genindfører frugtordningen.  

Forældrehen-
vendelse. 
Hvordan taler vi til 
børnene, når 

Hvordan vi fortæller, når et barn har brug for ekstra støtte.  

• Det kan være voldsomt når leder fortæller at ens 
barn har brug for  f.eks psykolog eller 
motorikkonsulent. Der kan være flere grunde til at 



børnene har brug 
for en tværfaglig 
samarbejdspartner. 

det er lederen der siger dette til forældrene, men vi 
skal være OBS på dette. Det er bedre når det er en 
fra barnets stue, der siger det. Det er det som 
udgangspunkt også.  

Forældrehen-
vendelse. 
Parafume på 
personalet.  

Personales brug af parafume. 

• Det er ikke skadeligt, at et barn sidder op ad en 
voksen der har tager parafume på halsen, men kan 
være lugten generende for andre.  

• Det drejer sig om parafume og eau de toilet, der 
sprøjtes på hud, hvor barnet kommer i kontakt og 
ikke deodorant under armene. 

Beslutningen er: 

• Parafume er ikke ok, men deodorant på steder der 
ikke kommer i kontakt med barnet er helt ok.  

Lånetøj fra 
institutionen 
droppes. 

• Vi aftaler, at der fra 1/9 2023, ikke er lånetøj i 
institutionen længere. 

• Hvis et barn ikke har mere ekstra tøj med, ringes der 
til forældrene og beder forældrene om enten at 
komme med tøj eller hente barnet.  

Forældresamarbejde 
v/ Christine 

• Forældrekaffe 
Forslag om at lægge en liste ud til alle forældre, så det ikke 
alene bestyrelsen der står for forældrekaffe.  
God ide, så de andre forældre får ejerskab og vi håber på at 
flere komme med.  
Første fredag i md er der forældrekaffe. Christine laver et 
opslag man kan skrive sig på.  

• Velkomstfolder 
Andre bestyrelser fortæller at både velkomstfolder og en 
kontaktforælder fra bestyrelsen, virker rigtig godt.  
Når en ny familie starter, er det leder der sige, at en fra 
bestyrelsen rigtig gerne vil kontakte dig.  

Kommende datoer.  Tirsdag d. 10. Oktober 2023 
Onsdag d. 17 Januar 2024 
Torsdag d. 21. Marts 2023 

P-plads 
(Punkter til næste 
møde) 

• Velkomstfolder 

• Postkasse 

EVT  



 

 


